



Dear Member Sections,

As some of you may be aware, the UIA organised a poster competition in honour of World Architecture Day 2018, to take place next 1st October. This year is a special occasion because it falls on the 70th anniversary year of the founding of our Union in Lausanne in 1948.

Please find herewith the winner of the first ever UIA World Architecture Day Poster Competition, designed by graphic designer and architect Ana Rute Costa & graphic designer Rúben Ferreira Duarte (Portugal).

Praised by the international jury consisting of Michael Bierut (USA), Trix Barmettler (Switzerland) and Sulki & Min (Korea) for its “simple message – the earth as a home, cherished by the sun. It immediately makes us feel better.”

We hereby invite and encourage you to use and spotlight the design in your communications – **crediting the authors of course!** – on all official communications, email signatures, websites and all events leading up 1 October 2018, World Architecture Day, and beyond

Thank you!

Best wishes,
UIA Secretariat general

Aux Sections membres de l’UIA

Comme certaines Sections membres le savent déjà, l’UIA a organisé un concours international de posters pour célébrer le Jour Mondial de l’architecture, le premier octobre prochain, en cette année 2018, où nous célébrons le 70ème anniversaire de la création de l’UIA à Lausanne, en 1948.

Vous trouverez ci-joint, le lauréat du tout premier concours de Posters du Jour mondial de l’architecture, conçu par l’architecte Ana Rute Costa et le concepteur graphique Rúben Ferreira Duarte (Portugal).

Ce projet a reçu les éloges du Jury international constitué par Michael Bierut (USA), Trix Barmettler (Suisse) & Sulki & Min (Corée) pour son “message simple– la terre comme une maison, caressée par le soleil. Elle nous fait nous sentir mieux immédiatement.”

Nous vous invitons vivement à utiliser ce Poster dans toutes vos communications, signatures e-mail, sites web et tous les événements que vous organiserez jusqu’au Jour Mondial de l’architecture, le 1er octobre prochain, et au-delà, **n’oubliant pas, naturellement, de citer ses auteurs.**

En vous remerciant par avance,
Bien cordialement,
Secretariat général UIA

UNION INTERNATIONALE DES ARCHITECTES
SECRÉTARIAT GÉNÉRAL

Tour Maine Montparnasse
B.P.158 - 33, avenue du Maine - 75755 Paris cedex 15-France - Tél. : +33 1 45 24 36 88
www.uia-architectes.org